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Protokoll fört vid Höganäs Båtsällskaps styrelsemöte den 2023-01-24 
   
Närvarande: Bo Lingebrant   Inger Brantmark   André Nilsson   Kerstin Andersson  
 Lars Åke Rosenqvist  Lars Ole Blandford   Annika Knutsson   
 
Adjungerade: Tobias Bolin     
  
 
1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna samt förklarade mötet öppnat. 
 
2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lades efter genomgång till handlingarna. 
 

3. Klubbverksamhet 
 

3.1 Ekonomi  
En genomgång av räkenskaperna för perioden 2022-01-01 till 2022-12-31 gjordes.  
Inga avvikelser att notera. 
 

3.2 Rapport från seglingssektionen  
Inget att rapportera. 
 

3.3 Rapport från ungdomssektionen 
Ungdomssektionen informerade att man tillsammans renoverar motorn till Lilla My.  
Fortsatt arbete med ny Jolle bod, Annika och Tobbe tar fram förslag på bortforsling av den 
gamla boden. 
 

3.4 Rapport från hamnmästare 
 Båtplatskö: ca 125 st. 
 Renovering av träbryggor i lilla hamnen pågår 
 Översyn av förtöjningsringar samt förtöjningsstolpar pågår, brygga B återstår. 
 Planera in ett möte med kommunen 
 Träbeklädnad av pir nock planeras 
 Översyn och modifiering av båttvätten måste göras innan säsongen 
 Nya mobila WiFi elmätare är införskaffade för bättre koll på elförbrukning 
 

4 Rapport från miljösektionen 
Inget att rapportera. 
 

5 Klubbhuset 
Städrutiner för klubbhuset diskuterades och tas upp igen på nästa möte. Planförslag på nytt kök 
och möbler senareläggs. 
 

6 Kommunens planarbete  
Inget nytt att rapportera 
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7 Dokumenthantering 

 Möte bokat onsdag 1 februari för att påbörja dokumenthantering. 
 

8 Årsmötespunkter 
Återstående frågor att behandla: 
- Vi borde måla nocken på södra piren vit inför sommaren, måla på en grön markering. 
(finns redan röda på babords sida) En skylt Välkommen till Höganäs; eller liknande. 
Arbetet pågår se under pkt 3.4 
- Betalning av elförbrukning och elsäkerhet 
Arbetet uppstartat för elförbrukning se under pkt 3.4. Fortsatt arbete med att öka elsäkerheten, 
skyltning på elstolpar är ett förslag. 
 

9 Sjömack 
Vi fick avslag på vår ansökan om klimatklivet som är ett bidrag för att främja HVO diesel. 
Arbetet med utökning av tankkapacitet återstartar, Bo tar in offerter på en 3-5 m3 tank.  
 

10 Uteplats 
Rapportering på kommande möte. 
 

11 Övrigt 
Annika ser om vi kan anordna ett föredrag till Tema kväll i klubbhuset 
Bo och Inger kommer att deltaga på Skånes Båtförbund - årsmöte den 4 mars.  
 

12 Material till hemsidan 
Mötesprotokoll läggs ut på BAS. 
 

13 Nästa möte 
Tisdagen den 28 feb. kl. 18:30 i Klubbhuset.  
 
Planerade möte 2023 
Tisdag 24 jan 

kl:18:30 
Tisdag 28 feb 

 kl:18:30 
Lördag 25 mars 

 kl:13:00 (Årsmöte) 
Tisdag 18 april 

 kl:18:30 
Onsdag 31 maj 

kl:18:30 
Onsdag 9 aug  

kl:18:30 
Tisdag 10 okt 

kl:18:30 
Tisdag 7 nov  

kl:18:30 
Torsdag 7 dec  

kl:18:00 
 

 
14 Ordföranden tackad deltagarna och avslutade mötet 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
André Nilsson    Bo Lingebrant 
Sekreterare     Ordförande 


